

Innkalling til styremøte

Bratte Rogalands Venner

Tirsdag 24.9.24
Kl. 18.00 – 20.00

Møtested: Innovasjonsparken på Ullandhaug - Professor Olav Hanssens vei 11.

Oppmøtte: Dag, Stian, Julie, Joakim, Sjoerd, Jostein, Aleksander, Gro og Grim
Fraværende: Therese og Erika

Sak		Ansvar
15/24	Godkjenning av innkalling og dagsorden	Styret
16/24	Godkjenning av referat fra 28.5.24	Styret
17/24	Orientering om klubbøkonomi og medlemmer	Stian og kasserer
18/24	Orientering om klubbhytte	Anleggskomite
19/24	Orientering fra daglig leder og komiteledere	Stian og komiteledere
20/24	Orienteringssak om NM - 2025	Dag
21/24	Eventuelt	

Sak 15/24: Godkjenning av innkalling og dagsorden

Vedtak: Styret godkjenner innkalling og dagsorden

Sak 16/24: Godkjenning av protokoll fra 28.5.24

Vedlegg: [Protokoll styremøte BRV 28.5.24](#)

Vedtak: Styret godkjenner protokoll fra 28.5.24

Sak 17/24: Orientering om klubbøkonomi og medlemstall

Vedlegg 1: [Resultatrapport - \(2024-01-01 - 2024-08-31\).pdf](#)

Vedlegg 2: [Balanserapport - \(2024-01-01 - 2024-08-31\).pdf](#)

Vedlegg 3: [Stian Budsjett 2024 - 31.8.xlsx](#) Kolonne C viser tall 1.1-31.8

Vedlegg 4: [Medlemsvekst BRV](#)

Vedlegg 5: [Fondsbeholdning Skagen 1.1.-31.8 2024.pdf](#)

Stian presenterte resultat og regnskap for perioden januar tom august 2024. Økningen i antall medlemmer er sterkere enn forventet i budsjett mv., dels som resultat av at vi nå har flere barnegrupper etter at Sørmarka Arena i sommer la ned sine egne grupper. I tillegg opplever vi at det er god oppslutning om BRV i klatremiljøet generelt.

Vedtak: Styret tok orienteringen til etterretning.

Sak 18/24: Orienteringssak om klubbhytte

Vedlegg 1: [Hyttespons søknad 2024](#)

Vedlegg 2: [Årsmøte hyttepitch 2024](#)

Vedlegg 3: [Tekst hyttekjøp Jøssingfjord.png](#)

Vi har et årsmøtevedtak som varer i tre år på at vi kan benytte en gitt andel av egenkapital (ca 800.000 kroner). Finansieringsplanen til hyttekomiteen er å søke om sponsormidler og tilskudd høst 2024 for å øke kjøpekraften vår til alt fra 1,5 til 2 millioner totalt.

Per september har vi inne to søknad på 500.000 hver til henholdsvis Sparebankstiftelsen SR bank og Gjensidigestiftelsen. DL vil sende ut søknader om sponsorpenger ila de neste to månedene til private bedrifter.

Hyttekomiteen orienterte om konkrete forslag som har kommet inn fra medlemmer, herunder et hus til salg i Jøssingfjord.

Vi har også fått presentert en mulighet for å disponere en hytte eid av et BRV-medlem mot noe dugnadsinnsats og dekning av mindre utgifter. DL presenterte informasjon om dette.

Vedtak: Orienteringen om finansieringsplanen er tatt til etterretning. I den kommende perioden skal BRV i dialog med ulike parter med tilknytning til Jøssingfjord som grunneier, vitenmuseet og den lokale klatreklubben. Dette med hensikt i å prøve å få tilgang til å klatre i Hellenen igjen og prøve å få til en avtale der klubbene kan utvikle mer klatring. Om Jøssingfjord er en aktuell lokalitet for BRV-hytte vil avhenge av resultatene av dette og en ny vurdering vil bli tatt av styret når resultater av dette arbeidet er klart. Styret vil primært arbeide mot en løsning der BRV eier sin egen hytte, men ønsker på sikt å kunne vurdere også andre løsninger som alternativ eller tillegg til selveid hytte.

Sak 19/24: Orientering fra daglig leder og komiteledere

Vedlegg: [Årshjul 2024](#)

Status: kurs, idretten, klatrefelt, anlegg, arrangement/årshjul (derunder klubbklatring). Status årsfestkomite ved Julie.

Vedtak: Styret tar orienteringen til etterretning. Styret vedtar at vi fjerner ordningen med at klubbvertene på klubbklatringen skal stille seg disponibel til å sikre andre som kommer alene, i håp om at dette gjør rekruttering av klubbverter lettere. Den enkelte klubbvert kan da i større grad selv bestemme hvordan man vil legge det opp.

Sak 20/24: Orienteringssak om NM - 2025

DL orienterer styret om den tentative planleggingsprosessen frem mot NM i juni 2025 og forslag om arbeidsstruktur

Nærliggende oppgaver:

- NM komite må være på plass innen rimelig tid, dette gjennomgås på styremøte.
- Budsjett må være utarbeidet innen 1.11.
- Stian og Jarle Risa drar som BRVs delegasjon til NM i led i Bergen tredje helg i oktober

Vedtak: Styret er orientert og sier seg villige til å stille opp til komitearbeidet for å kunne realisere arrangementet, og er positive til samarbeidsavtalen mellom BRV og

SiS. Vi tilstreber å ha en fullsatt komité klar til utgangen av september. Flere i styret har meldt seg til verv i komiteen.

Sak 21/24: Eventuelt

- DL koordinerer arbeidet med kommende årsberetning 2024, handlingsplan og årsbudsjett for 2025. Vi ønsker å ha som mål at disse dokumentene er ferdig utarbeidet til neste styremøte i desember. Komiteledere, komiteer og andre med relevante verv bidrar inn mot dette arbeidet.